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Ankara'nın Batıkent Çakırlar bölgesinde 
1978 yılından bu yana faaliyet gösteren Halil 
Gülçimen Aspava, sektördeki 45 yıllık dene-
yimi ve aile geleneğiyle dikkat çekiyor. 2'DE

Mamak Be-
lediye Başkanı 

Veli Gündüz Şa-
hin, Bolu Kartal-
tepe’de meyda-

na gelen trajik 
yangın sonrası 

olay yerine 
giderek, yaşa-
mını yitirenler 

için başsağlığı 
diledi ve yaralı 

vatandaşlar için 
şifa temenni-

sinde bulundu. 
4'DE

Ahmetfakılı ve 
Yaycılar Köyü Dernek-
leri, organize ettikleri 
Arabaşı Gecesi ile 
köy halkını bir araya 
getirerek örnek bir 
birliktelik sergiledi. 

Etkinlikte, dernek 
başkanları hem yapı-
lan hizmetleri hem de 
köyleri için gelecek-
teki projeleri dile geti-
rerek katılımcılardan 
tam not aldı. 4'DE

Ayaş Belediyesi, il-
çenin dört bir yanın-
da vatandaşların ihti-
yaçlarını karşılamak 
ve yaşam kalitesini 
artırmak amacıyla 
yoğun bir çalışma 

yürütüyor.  Zabıta, 
Fen İşleri, Kırsal 
Hizmetler ve Temiz-
lik İşleri Müdürlüğü 
ekipleri sahada aktif 
olarak görev yapıyor. 
2'DE
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ÇAMLIK

Pursaklar 
rengarenk oluyor

Altındağ’da eğitim 
kalitesi artıyor

Pursaklar Belediyesi, sanatı sokakla-
ra taşıyarak ilçeyi rengarenk duvarlarla 
süslüyor. 
     Pursaklar Belediyesi, dekoratif ve 
sanatsal duvar çalışmalarıyla ilçede büyük 
bir fark yaratıyor. Görünümü soğuk ve ba-
kımsız olan gri duvarları sanatsal galeriye 
dönüştüren belediye, sanat ve kültürel 
faaliyetlere verdiği önemi bir kez daha 
gözler önüne seriyor.

 
      SANAT SOKAKLARDA 

 YAŞATILIYOR 
      Pursaklar Belediyesi, ilçeye kazandır-
dığı hizmet alanları başta olmak üzere, 
profesyonel ressamlar tarafından yapılan 
sanatsal fotoğraf uygulamaları ve canlılık 
kazandıran dikey bahçelerle duvarları 
görsel bir zenginliğe kavuşturuyor. 

  Bu çalışmalar, ilçenin farklı bölgelerin-
de estetik bir hava yaratırken, gri duvarlar 
yerini rengârenk sanat eserlerine bırakıyor. 

Pursaklar Belediyesi, görüntü kirliliğine yol 
açan ilan panoları, billboardlar ve gelişigü-
zel asılan afişleri temizleyerek, cadde ve 
sokaklara estetik bir görünüm kazandır-
mak için çalışmalarına hızla devam ediyor. 

Belediye Başkanı Ertuğrul Çetin, bu 
projelerin amacının ilçeyi sürekli yenileye-
rek daha estetik bir hale getirmek olduğu-
nu vurguladı. 
     Belediye Başkanı Ertuğrul Çetin, ‘‘Pur-
saklar’ı farklı kılan duvar çalışmalarımızla, 
sanata her alanda büyük önem verdiğimizi 
gözler önüne seriyoruz’’ diyerek, sanatsal 
projelerin ilçede devam edeceğini belirtti. 
Bu projeler, Pursaklar’a özgün bir kimlik 
kazandırırken, ilçeye yeni güzellikler ka-
zandırmaya devam edeceklerini ifade etti. 
Pursaklar Belediyesi’nin bu sanatsal 
çalışmalarla ilçeye kattığı renkli atmosfer, 
sadece görsel bir zenginlik değil, aynı 
zamanda toplumun kültürel gelişimine de 
katkı sağlıyor. HABER MERKEZİ

Yozgat’tan Ankara’ya 
uzanan başarı hika-
yesinde dünyanın en 
büyük otomobil mar-
kasına hizmet veren iki 
Yozgatlı’nın hikayesi 
bulunuyor. 
     Yıllar önce Yozgat’tan 
çıkıp gurbete giden 
iki başarılı iş insanı 
Çamlık Tv ekranlarında 
Tarık Yılmaz’ın konuğu 

oldu. Çamlık TV Ankara 
stüdyolarında Kadışehri 
Kıyılı Köyünden çıkan 
Mer-An Mercedes Özel 
Servis Sahibi Rama-
zan Aydın ve Üç Yıldız 
Mercedes Tamir Bakım 
ve Elektrik Servisi 
Sahibi Mevlüt Badem, 
Yozgat’tan Ankara’ya 
uzanan başarı hikayele-
rini anlattı. 3'DE

Yozgat’tan Ankara’ya 
uzanan başarı hikayesinde, 

Mer-An Mercedes Servisi 
sahibi Ramazan Aydın ve 

Üç Yıldız Servisi sahibi 
Mevlüt Badem, 30 yıllık 

tecrübeleriyle başarılarını 
ve gençlere verdikleri 
tavsiyeleri paylaştılar.

Altındağ İlçe Milli Eğitim Müdü-
rü Hasan Yıldırım, Yıldırım Beyazıt 
İmam Hatip Lisesi ve Yıldırım Be-
yazıt Fen Lisesi inşaatlarını yerinde 
inceledi. Yeni okullar, Altındağ’da 
eğitim kalitesini artırmayı hedefli-
yor. 
     Yıldırım Beyazıt İmam Hatip 
Lisesi ve Fen Lisesi İnşaatları Hızla 
Devam Ediyor 
     Altındağ İlçe Milli Eğitim Müdü-
rü Hasan Yıldırım, Yıldırım Beyazıt 
İmam Hatip Lisesi ve Yıldırım Be-
yazıt Fen Lisesi inşaatlarını yerinde 
inceledi. İnşaat süreci ve projeler 
hakkında bilgi almak için İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü İnşaat Emlak 
Şube Müdürleri Duran Arslan ve Rı-
fat Çeri de Yıldırım’a eşlik etti. Her 
iki okul da modern yapıları ve do-
nanımlı altyapılarıyla dikkat çekiyor. 
Öğrencilerin eğitim hayatına değer 
katacak bu projelerin kısa süre için-
de tamamlanması planlanıyor. 
     Altındağ’da eğitime yapılan yatı-
rımlar hız kesmeden devam ediyor. 
Yıldırım Beyazıt İmam Hatip Lisesi 

ve Fen Lisesi projeleri, ilçedeki 
eğitim altyapısını güçlendirecek 
ve öğrencilere daha iyi bir eğitim 
ortamı sunacak. İnşaat süreci hızla 
devam ederken, okulların tamam-
lanmasıyla birlikte öğrencilere 
modern sınıflar, laboratuvarlar ve 
sosyal alanlar sağlanacak. Bu yatı-
rımlar, Altındağ’daki eğitim kalitesi-
ni artırmayı amaçlıyor.

 
     "EĞİTİMDE KALİTEYİ 

 ARTIRIYORUZ" 
     Altındağ İlçe Milli Eğitim Mü-
dürü Hasan Yıldırım, “Eğitimde 
kaliteyi artırmak ve öğrencilerimizin 
başarılı bir geleceğe sahip olma-
larını sağlamak için yatırımlarımızı 
sürdürüyoruz. Yeni okullarımızın 
tamamlanması ile öğrencilerimiz, 
daha modern bir eğitim ortamına 
kavuşacak” dedi. Altındağ’daki 
eğitim alanındaki bu önemli adım-
lar, ilçedeki gençlerin daha iyi bir 
eğitim almasına ve gelişen bir top-
lum yaratılmasına katkı sağlayacak. 
HABER MERKEZİ

MERCEDES’MERCEDES’iiNN  
YOZGATLI USTALARI!YOZGATLI USTALARI!  

BAŞIMIZ 
SAĞ OLSUN

İki Dernek Tek 
Yürek Oldu

Ayaş Belediye
Ekipleri Sahada

Bu Aspava 
Başka Aspava
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Çocuklara tatil 
eğlencesi

Ayaş Belediyesi 
Ekipleri Sahada

 

Yenimahalle Belediyesi, 
geleneksel Tiyatro Festivali 
kapsamında usta oyuncular 
Nurseli İdiz ve Nergis Kum-
basar’ın başrolünde olduğu 
“Etekler ve Pantolonlar” adlı 
tiyatro oyununu sanatsever-
lerle buluşturdu. 
     Mine Artu’nun kaleme 
aldığı, Serkan Budak’ın 
yönetmenliğini ve yapımcılı-
ğını üstlendiği oyun, Nazım 
Hikmet Kongre ve Sanat Mer-
kezi Genco Erkal Salonu’nda 
sahnelendi. Yoğun ilgi gören 
oyunda, usta oyunculara 
Kimya Gökçe Aytaç eşlik etti. 
Performanslarıyla göz doldu-
ran ekip, izleyiciden büyük 
alkış aldı.

 
     SALONU TIKLIM TIKLIM 

 DOLDURDULAR 
     Binlerce tiyatroseverin 
salonu doldurduğu etkinli-
ğe, Yenimahalle Belediye 
Başkanı Fethi Yaşar, Belediye 
Başkan Yardımcıları Feru-
dun Güngör, Naki Demir ve 
belediye meclis üyeleri de 
katıldı. 
     Etkinlik öncesinde bir 
konuşma yapan Başkan 
Yaşar, tiyatro festivalinin 

Yenimahalle halkını sanatla 
buluşturmayı hedeflediğini 
belirterek, “Sanat, insanlara 
yaşamayı sevdirir ve toplum-
ları birleştirir. Mustafa Kemal 
Atatürk’ün dediği gibi, her 
şey olabilirsiniz ama sanat-
kâr olamazsınız. 

Biz de sanatın gücüyle 
sevgiyi, barışı ve kardeşliği 
büyütmeye devam edeceğiz. 
Yenimahalle, kültür ve sana-
tın başkenti olmaya devam 
edecek,” ifadelerini kullandı.

 
     TEK PERDE VE 

 KAHKAHA DOLU 80 
 DAKİKA 

     Tek perde olarak sah-
nelenen ve 80 dakika süren 
oyunda, üç farklı kadının 
birbirine benzer hikâyeleri 
fark ederek kendi kararlarıy-
la yeni bir hayata başlamaya 
çalışmaları etkili bir dille 
anlatıldı. Kahkaha ve duygu-
sallığın harmanlandığı oyun, 
seyirciden tam not alarak 
uzun süre alkışlandı. 
     Yenimahalle Belediye-
si’nin Tiyatro Festivali, yıl 
boyunca sanatseverleri bir 
araya getirmeye devam ede-
cek. HABER MERKEZİÇamlıdere Belediyesi, ilçe mer-

kezinden geçen dere yatağında 
başlattığı temizlik ve ıslah çalışma-
larıyla, çevre güvenliği ve sağlığını 
ön planda tutuyor.

 
     DERE YATAĞINDA 

TEMİZLİK VE ISLAH 
ÇALIŞMALARI BAŞLADI 

     Çamlıdere Belediyesi ve ABB 
Çamlıdere ASKİ Şube Müdürlüğü 
iş birliğiyle, ilçe merkezinden 
geçen dere yatağında önemli bir 
temizlik ve ıslah projesi hayata 
geçirildi. Çalışmalar, ilçe girişin-
den başlayarak Şeyh Ali Semer-
kandi Türbesi çıkışına kadar olan 
bölgeyi kapsıyor. Temizlik işlemi, 
dere yatağının doğal akışını koru-
yarak, olası sel ve taşkın risklerini 
önlemeyi amaçlıyor. 
     Başlatılan çalışmaların en önem-
li hedeflerinden biri, dere yatağı-

nın tamamen temizlenmesi ve kötü 
görüntü ile koku kirliliğinin ortadan 
kaldırılması. Ayrıca, bu temizlik ve 
ıslah çalışmalarıyla, ilçe sakinle-
rinin daha güvenli ve sağlıklı bir 
çevrede yaşamaları sağlanacak. 
Belediye, çalışmanın tamamlanma-
sının ardından, sel ve taşkınların 
önüne geçilmesiyle çevre güvenli-
ğini de artırmayı hedefliyor. 
     Çamlıdere Belediye Başkanı 
Adem Ceylan, başlatılan temizlik 
ve ıslah çalışmalarının Çamlıde-
re’nin gelişimi ve vatandaşların 
refahı açısından büyük önem 
taşıdığını vurguladı. Başkan Cey-
lan, ABB Başkanı Mansur Yavaş ve 
ASKİ Çamlıdere Şube Müdürlüğü 
ekiplerine teşekkür ederek, “Çam-
lıdere’nin gelişimi ve vatandaşla-
rımızın refahı için çalışmalarımıza 
devam edeceğiz” dedi. 

HABER MERKEZİ

     İkinci kuşak işletmeci İbrahim Gülçimen, yıllar içinde 
kazandıkları tecrübe ve müşteri memnuniyetine verdikleri 
önemin işletmenin başarısındaki en önemli faktörler olduğunu 
belirtiyor. 
     İbrahim Gülçimen, işletmelerinin 1978 yılında babası Halil 
Gülçimen tarafından kurulduğunu ve yıllar içinde büyüyerek 
üçüncü şubelerini de faaliyete geçirdiklerini ifade etti. Gülçi-
men, "Babamın kurduğu bu işletmeyi devralarak, kaliteyi ve 
hizmeti her zaman ön planda tutmaya özen gösteriyoruz. 

Kendi baharatlarımızı, günlük taze etlerimizi ve yöresel 
ürünleri kullanarak, misafirlerimize özgün bir deneyim sun-
mayı sürdürüyoruz" dedi.

 
     HİJYEN VE KALİTEYİ HER  ZAMAN 

ÖNCELİKLİ KILIYORLAR 
     60 personeli ve 500 kişilik oturma kapasitesiyle geniş bir 
müşteri kitlesine hitap eden Halil Gülçimen Aspava, kalite 
ve hijyen konularında titiz bir yaklaşım sergiliyor. Gülçimen, 
"Personelimizin her biri kaliteli ve vasıflı. Hijyen konusunda 
oldukça dikkatliyiz ve müşteri memnuniyetini her zaman ön 

planda tutuyoruz. İşimizi severek yapıyor, misafirlerimize 
en iyi hizmeti sunmak için çaba sarf ediyoruz" diye konuştu.  
Zorlu çalışma temposuna rağmen işine olan sevgisini vurgu-
layan Gülçimen, "Yorulsak da, bir bardak çay içtiğimizde tüm 
yorgunluğumuz kayboluyor. Önemli olan işi severek yapmak. 
Biz de burada her gün en iyi hizmeti sunarak müşterilerimizi 
memnun etmek için çalışıyoruz" dedi.

 
     LEZZET VE KALİTEYİ  BATIKENT'TE BİR 

ARADA  SUNUYORLAR 
     Halil Gülçimen Aspava, Batıkent Çakırlar’daki mekanında, 
damak tadı ve kaliteli hizmet arayan misafirlerini ağırlamaya 
devam ediyor. 

Lezzetli yemekleri, hijyenik ortamı ve güler yüzlü persone-
liyle bölgenin en tercih edilen mekanları arasında yer almayı 
başaran Halil Gülçimen Aspava, yılların verdiği deneyimi 
müşterilerine en iyi şekilde sunuyor. 
Adres: Şehit Kaymakam Muhammed Fatih Safitürk Bulvarı No: 
72, Batıkent Çakırlar - Ankara. 

MEHMET KALABALIK

Ayaş Belediyesi, ilçenin 
dört bir yanında vatandaşla-
rın ihtiyaçlarını karşılamak 
ve yaşam kalitesini artırmak 
amacıyla yoğun bir çalışma 
yürütüyor. 

  Zabıta, Fen İşleri, Kırsal 
Hizmetler ve Temizlik İşleri 
Müdürlüğü ekipleri sahada 
aktif olarak görev yapıyor. 
     Ayaş Belediye Başka-
nı İzzet Demircioğlu, ilçe 
genelinde devam eden 
çalışmalarla ilgili yaptığı 
açıklamada, “Amacımız, 
hemşehrilerimizin daha 
temiz, düzenli ve yaşanabi-
lir bir ilçede yaşamalarını 

sağlamak. Tüm ekiplerimiz-
le sahadayız ve halkımızın 
ihtiyaçlarına hızlıca cevap 
verebilmek için özveriy-
le çalışıyoruz,” ifadelerini 
kullandı.

 
     İLÇE HALKINDAN 

TAM DESTEK 
    Ayaş Belediyesi ekipleri-
nin yürüttüğü bu çalışmalar, 
ilçe halkı tarafından takdirle 
karşılanıyor. Vatandaşlar, 
belediyenin sahada olmasın-
dan ve sorunlara hızlı çözüm 
üretilmesinden duydukları 
memnuniyeti dile getiriyor. 
HABER MERKEZİ

Çamlıdere'de 
ıslah zamanı!

ANKARA BATIKENT'TE KALITELI TAT KALITELI HIZMET

Bu Aspava 
Başka Aspava
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Mer-An Mercedes Özel Ser-
vis Sahibi Ramazan Aydın, An-
kara’da kurdukları iş yerlerinde 
sezon yoğunluğunun artarak 
devam ettiğini söyledi.  
Aydın, “Kardeşlerimle beraber 
bizim 30 yıllık bir tecrübemiz 
var. Mekan olarak ve konum 
olarak yerimiz çok güzel. Ayrı-
ca ekibimizde çok güzel. Bizde 
çalışan gençleri yetiştirdiği-
miz için ekipte ustamızdan iş 
anlayışı ile devam etmekteler” 
dedi. 

 
     İHTİYAÇ SAHİPLERİNE 

DESTEKLERDE 
BULUNUYORUZ 

     Birçok iş insanının deste-
ği ile çocuklara yardımlarda 
bulunduklarını belirten Aydın, 
“Bizlerde birçok süreci yaşadı-
ğımız için çocuklara bot, mont, 
kırtasiye yardımı gibi iş insanı 
arkadaşlarımızın desteği ile 
yardımlarda bulunuyoruz. Kara 
lastik giydim. 

Ben Lise’yi tek ceketle bi-
tirdiğimi unutmam. Rabbim bir 
kapı açtıysa bunların kıymetini 
daha çok biliyorsun. Çocuk-
larımıza bunu söylüyoruz ama 
onlar yaşamadığı için bilemi-
yorlar. O günleri yaşadığımız 
için elimizde olan şeyleri daha 
çok yapıyoruz. Bir hayal vardı” 
ifadelerini kullandı.

 
     ÇIRAKLIĞINI 

 YAPMADIĞIN İSİN 
 USTALIĞINI YAPAMAZSIN 

     Aydın, “Emek olmadan 
yemek olmaz doğru bir söz. İlk 
önce bir işin çıraklığını yapa-
caksın ki sonrasında ustalığını 
yapacaksın. Hedef vardı ama 
hayalde bazı noktalara geldiği-
mize inanıyorum. Bizim sektör-

de gençleri çalıştırmak biraz 
zor oluyor. Sanayiler soğuk. 

Araç tamiratı yapıyorsun. 
Ellerin, yüzün yağ olabili-
yor. Gençler bu meslek-
lere sıcak bakmıyorlar. 
Bizler Anadolu’dan 
gelen gençlerle bu işi 
yapıyoruz. Benimseyen 
gençlerle de bu işleri 
yapıyoruz” dedi. 

  Biz ilk başlarda 
gençlere okuyun diyoruz diyen 
Aydın, “Bizlere aileleri gençleri 
getirdiklerinde okumuyor onun 
için getirdik diyorlar. Gençler 
okumak istemiyorum diyor. Ba-
zen gençleri okutuyoruz. Ama 
Türkiye’de maalesef üniversite 
sonrası meslek sahibi olunamı-
yor. 

 Gençlerde istek olması 
gerekiyor. Gençler istiyorsa 
bizlerde yardım ediyoruz. Eti 
senin kemiği benim tabiri vardı 
eskiden. 

Çocuklarının arkasında fazla 
durmazlardı. Ama gençler oku-
madıysa bir meslek altın bilezik 
gerekiyor. Bizim meslek bit-
meyecek bir meslek. Gençler 
mesleklerine özen göstermele-
ri gerekiyor” şeklinde konuştu.

 
     PAYLAŞMAK GEREKİR 
     Aydın, “Her zaman paylaş-
mak önemlidir. Geçenlerde 
bir okula gittiğimizde 14-15 
yaşlarındaki bir çocuğun aya-
ğında hala soğukkuyu ayakkabı 
vardı. O yüzden paylaşmak çok 
önemli. 

Sokakta kalan insan kalmaz. 
Bizler imkansızlıklar yaşadı-
ğımız için vefa borcumuz var 
diye öğrencilere destek oluyo-
ruz” ifadesini kullandı. 
 
     AĞIR TONAJLI İŞLERE 

BAKIYORUZ 
     Üç Yıldız Mercedes Tamir 
Bakım ve Elektrik Servisi Sahibi 
Mevlüt Badem ise, Genç yaşta 
Yozgat’tan Ankara’ya gelerek 
hizmet vermeye başladığını 
söyledi. Badem, “belirli başlı 
ustalarımızın yanında çıraklık, 
kalfalık dönemlerinden geçtik. 
Bu dönemde zaman zaman 
sıkıntı ve stresler oldu ama 

sonunda bir başarı hikayesi 
oluştu. Dönüp arkamıza bak-
tığımızda iyi ki de yapmışım, 
bu sıkıntıları çekmişim deni-
lebiliyor. Ağır tonajlı araçların 
bakımını yapıyoruz. Bunlar çok 
meşakkatli işler” dedi. 

 
     EMEK OLMADAN 

 YEMEK OLMUYOR 
     Emek olmadan, zahmet 
olmadan bir şeyleri başarılama-
yacağını belirten Badem, “Biz 
çıraklık ve kalfalık zamanında 
Çekerek Süreyyabey barajının 
olduğu yerde çalıştığımız fir-
manın bakımına gitmiştik. Arı-
zanın çözülmesi gerekiyordu. 

 İnsanların balık tuttuğu 
yerde sabaha kadar arıza-
yı çözmeye çalıştık ama işi 
bitiremedik. Küçük bir ateş 
yaktık ve uyuduk. Kalktığımızda 
üzerimize kıra düşmüştü. Ama 
dediğimiz gibi bir emek ve 
sonuç var. Bizde buna ulaşmış 
vaziyetteyiz” 

 
     HER BAŞARILI ERKEĞİN 

 ARKASINDA 
 KADIN VARDIR 

     Badem, “Bana göre her ba-
şarılı bir erkeğin arkasında bir 
kadın vardır. Hanımlar, anne-
ler, bacılar bu süreçte maddi 
manevi desteklerini esirgeme-
diler. Kimi dua, kimi elinden 
gelen ne varsa yaptı. 

Bizler belirli bir süreçten 
geçtik ve anlatıyoruz ama ba-
zen dinlediğinizde belki güzel 
mesajlar var. 

Babam beni okutmak için ıs-
rarcı oldu. Ben mesleği seçtim 
ve yapmak istiyorum dedim. 
Babanın gözünde hep çocuk-
sundur. Yarın beni okutmadın 
deme dedi. Ankara’da bulun-
duğu gibi çoğu zaman bana 
önder oldu ve ustamın 
yanına beni yerleştirdi. 
Belli bir süre sonra ben 
memlekete gidiyorum. 
Birkaç hafta sonra 
yapamıyorum diye 
dönme demesini 
unutamam. Şimdi 
yeni yeni bu sözleri 
idrak ediyorum” 
dedi.

     Gençleri doğru yönlen-
dirme konusunda önerilerde 
bulunan Badem, “Bizlerin 
dönemi biraz daha farklı. O 
yüzden birazda büyüklerimize 
iş düşüyor. 

Ailelere, aile fertlerine işler 
düşüyor. Yozgat gösterici 
olması gerekiyor. Gençlere yön 
veren olup ellerinden tutmak 
gerekiyor. 

 Benim 3 oğlum var. Okuldan 
dolayı büyük oğlumu fazla ge-
tiremiyorum ama küçük oğlu-
mu getiriyorum. 11 yaşındaki 
oğlum çıraklar nasıl yapıyorsa 
o da onu yapmasını istiyoruz. 
Belirli görevleri var. Onları ya-
par ve çıkar. Ustamdan ben çok 
dayak yedim. İyi ki de yemişim. 
Çünkü bu işleri öğrendim” 

 
     ÇOK ZORLUKLARLA 

HAYATIMIZ GEÇTİ 
     Badem, “Bizlerde birçok 
zorluklardan geçtik. Şuanda 
günümüzde memleketimizde 
hala soğuk kuyu giyen var. 
Onunla okula giden var.  Bizler 
çocuklarımızı cam fanusta 
besliyoruz. Paylaşınca daha 
güzel oluyor. Yaradanla yarışa 
girilmez. Biz verebildiğimizce 
veriyoruz. Rabbimde bizlere 
veriyor. Bizlere verilen manevi 
destek ve huzur ile işlerimiz 
düzene girdi” diye sözlerini 
tamamladı. TARIK YILMAZ

Güven Tazeleyen Başkan;
“Bu Güvene Layık Olacağız”

     Mahmut 
Demirer, 
Pforzhe-
im DİTİB 
Fatih Camii 
Başkanlığı-
na Yeniden 
Seçildi.
     Almanya-
nın Baden - 
Würtemberg 
eyaletinin 
altın üreti-
minin yapıldığı Altın 
şehir olarak bilinen 
Pforzheim yine Al-
manyada 1980 lerde 
başlayan minareli 
külliye DİTİB Fatih  
Camii aynı ihtişamı ile 
yarım asırdır Müslü-
manlığın ve Türklüğün 
övünç kaynağı. Bu 
eseri yapanlardan bu 
güne kadar maddi 
ve manevi fedakarlık 
yaparak günümüze 
taşıyan kardeşlerimi 
kutluyorum.

     GENEL KURULA 
     ÖNEMLI 
     ISIMLER 
     KATILDI
     Toplantıya iştirak 
eden Baden Würtem-
berg  eyalet Birliği 
başkanı divana aday 
olarak teklif edilmesi. 
Genel kurula katılan 
üyelerin alkışını aldı. 

     ISMET HARBI 
     DIVAN BAŞKANI 
      SEÇILDI 
     Genel kurulda di-
van başkanlığını DİTİB 
Württemberg Eyalet 
Birliği Başkanı İsmet 
Harbi üstlenmiş oldu.
DİTİB Baden Eya-
let Birliği 2. Başkanı 
Yakup Keycek, DİTİB 
Baden Eyalet Kadın 
Kolları Başkanı Nesi-
be Yılmaz ve DİTİB 
Baden Eyalet Veliler 
Birliği Başkanı Şahin 
Arslan da divan üyeli-
ğine seçildiler.
     Diyanet işleri Türk 
İslam Birliği üyesi 
DİTİB Fatih Camii’nde 
geçtiğimiz hafta sonu 
düzenlenen genel 
kurul toplantısında 
daha önceki başkan 
Mahmut Demirer 
güven tazeledi. 
     Mevcut başkan 
Mahmut Demirer, 
katılımcıların büyük 
çoğunluğunun deste-
ğini alarak üç yıl daha 
görev yapmak üzere 
yeniden seçilmiş oldu.
     Cami cemaati 
tarafından güvenoyu 
alan Mahmut Demirer 
ve ekibi, önümüzdeki 
dönemde toplumsal 
dayanışmayı artıracak 
ve gençlerin camiye 
olan bağını güçlendi-
recek projelere öncelik 
vermeyi hedefliyor.

     “BU GÜVENE 
     LAYIK 
     OLACAĞIZ”
     Seçim sonrası bir 
teşekkür konuşması 
yapan Başkan Mahmut 

Demirer, cami 
cemaatiyle birlik 
mesajı verdi. 
“Bu güvene 
layık olmak için 
elimizden ge-
lenin en iyisini 
yapacağız. Bir-
likte daha güçlü 
bir topluluk 
oluşturacağız,” 
diyen Demirer, 
yeni dönem-

de gençlere yönelik 
projelere ve toplumun 
her kesimini kucakla-
yan etkinliklere ağırlık 
vereceklerini belirtti.

     YENI EKIP 
     YOLA DEVAM
     Genel kurulda, 
cami cemaatini temsil 
edecek yeni ekip üye-
leri de seçildi. Yönetim 
kurulunda Mahmut 
Demirer başkanlık 
görevine devam eder-
ken, gençlik, kadın ve 
veli temsilcileri de yeni 
dönem için belirlendi.

     YÖNETIM 
     KURULU:
    Mahmut Demirer, 
Osman Şahin, Emre 
Türk, Ayşe Arslan, 
Adem Kaya, Ahmet 
Okumuş

     GENÇLIK 
     KOLLARI 
     TEMSILCILERI 
     Muhammed Kes-
kin, Murat Çakmak,-
Serhat Kurt, Melda 
Güneş
Şeyda Nuran Gülnar,
Kadın Kolları 
Nurcan Aksoy, Necla 
Yıldız, Ümran Arsla-
noğlu, Semra Özyalçın
Derya Türk Deli
Veli Temsilcileri:
Volkan Kaya, Emine 
Yağcı, Muzaffer Ka-
şıkçı, Ayşe Korkmaz, 
Mehmet Özdemir
   Gelecek Vizyonu 
Birlik ve Dayanışma 
Yeni yönetim, Pfor-
zheim DİTİB Fatih 
Camii’ni toplumun her 
kesimini kucaklayan 
bir merkez haline 
getirmek için projeler 
geliştirecek. 
     Başkan Demirer ve 
ekibi, özellikle gençle-
re yönelik etkinliklerle 
camiyle bağları güç-
lendirmeyi ve top-
lumsal dayanışmayı 
artırmayı amaçlıyor.
Toplumun Kalbinde Bir 
Merkez
     Sadece bir ibadet-
hane olmanın ötesine 
geçerek toplumsal da-
yanışma ve ortak de-
ğerlerin yaşatıldığı bir 
merkez olan Pforzheim 
DİTİB Fatih Camii, 
yeni dönemde de bu 
misyonunu sürdürme-
ye devam edecek.
     Başkan Mahmut 
Demirer ve ekibine 
başarılar diliyor, bu 
yeni dönemin cami 
ve cemaat için hayırlı 
olmasını temenni edi-
yorum.

DOĞAN 
TUFAN

MERCEDES’IN 
YOZGATLI USTALARI! 
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Ahmetfakılı ve Yaycılar Köyü Dernekleri, 
organize ettikleri Arabaşı Gecesi ile köy 
halkını bir araya getirerek örnek bir birlik-
telik sergiledi. Etkinlikte, dernek başkan-
ları hem yapılan hizmetleri hem de köyleri 
için gelecekteki projeleri dile getirerek 
katılımcılardan tam not aldı. 
     Ahmetfakılı Derneği Başkanı Abdullah 
Aydın, etkinlikte yaptığı konuşmada, birlik 
ve beraberliğin önemine vurgu yaptı. 
Abdullah Aydın, dernek olarak yeni bir 
oluşum içerisinde olduklarını ifade ederek, 
katılım gösteren tüm köy halkına teşekkür-
lerini sundu. 

Aydın, "Birlikte daha güzel hizmetlere 
imza atmaya devam edeceğiz. Allah'ın 
izniyle bu tür organizasyonlarla köyümüz 
ve köylülerimiz için çalışmalarımızı sürdü-
receğiz," dedi. 
     Yaycılar Köyü Derneği Başkanı ve aynı 
zamanda köşe yazarı olan Akif Reçber ise, 
bu yıl 5.’sini düzenledikleri Arabaşı prog-
ramında, köy halkını bir araya getirmenin 
mutluluğunu yaşadığını belirtti. Reçber, 
dernek olarak son iki yılda gerçekleştirdik-
leri projeleri anlattık. 
     Reçber, “Sahibül Hayrat Çeşmesi, Bang-
ladeş-Arakan’da Su Kuyusu, Ağaçlandırma 
Çalışmaları, Piknik Alanı Düzenlemeleri, 
Köy Camii ve Okul Hizmetleri, Ramazan 
Kolileri Yardımı olarak 2023 yılında 30 
aileye 58 Ramazan kolisi, 2024 yılında bu 

sayı 80 Ramazan kolisine çıkarıldı. Ayrıca 
hayırseverlere teşekkür plaketi ve takvim 
dağıtımı gerçekleştirildi” dedi. 

 
     GENİŞ KATILIMLA GERÇEKLEŞTİ 
     Programa, Gölbaşı Belediye Başkan Yar-
dımcısı Tahsin Polat, Müdür Mehmet Erol, 
hocalar Cihat Erol, Siyami Yozgat, Mustafa 
Erol, Şerafettin Yüksel, Mehmet Şimşek, 
Köy Muhtarı Abdullah Erkoç, Yozgatlılar 
Vakfı Başkanı Durak Turan Düz, Sorgun 
Platformu Başkanı Devlet Aksoy, Araplı 
Derneği Başkanı Samet Önal ve pek çok 
değerli davetli katıldı. 
     Etkinlik sonunda Yaycılar Köyü Derneği 
Başkanı Akif Reçber, "Bugüne kadar güzel 
hizmetlere imza attık, bundan sonra da 
atmaya devam edeceğiz. Organizasyona 
katılan herkese şahsım ve yönetim kurulum 
adına teşekkür ediyorum," diyerek konuş-
masını tamamladı. 
     Ahmetfakılı Derneği Başkanı Abdullah 
Aydın da, "Bu tür etkinliklerle köy halkımı-
zın birlikteliğini güçlendirmekten büyük 
mutluluk duyuyoruz. Emeği geçen herkese 
teşekkür ederiz," diyerek sözlerini sonlan-
dırdı. 
     Bu anlamlı gece, köy halkının dayanış-
ma ruhunu bir kez daha ortaya koyarken, 
ilerleyen dönemlerde daha büyük projele-
re imza atılacağı sinyallerini verdi. 

HABER MERKEZİ

Mamak Belediye Başkanı Veli Gündüz Şa-
hin, Bolu Kartaltepe’de meydana gelen trajik 
yangın sonrası olay yerine giderek, yaşamını 
yitirenler için başsağlığı diledi ve yaralı vatan-
daşlar için şifa temennisinde bulundu.

 
     BAŞKAN ŞAHİN: “BAŞIMIZ SAĞ OLSUN” 
     Bolu Kartaltepe’deki yangın felaketi, tüm 
Türkiye’yi derinden sarstı. Mamak Belediye 
Başkanı Veli Gündüz Şahin, yaşanan bu trajik 
olayın ardından Bolu’ya giderek, olay yerinde 
incelemelerde bulundu. Şahin, "Başımız sağ 
olsun. Aramızdan ayrılanlara Allah’tan rahmet, 
yaralı vatandaşlarımıza acil şifalar diliyorum" 
diyerek, felakette yaşamını yitirenlerin yakın-
larına başsağlığı diledi. Başkan Şahin, aynı 
zamanda yangın nedeniyle yaşanan acıyı 
paylaşarak, “Bu vahim olay hepimizi derinden 
etkiledi” ifadelerini kullandı.

 
     ÖZGÜR ÖZEL: “HALKIMIZA 

 BAŞSAĞLIĞI DİLİYORUM” 
     Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Genel 
Başkanı Özgür Özel ve beraberindeki heyet, 
yangın felaketi sonrasında Bolu’ya giderek, 
çalışmaları yerinde takip etti. Genel Başkan 
Özgür Özel, sekiz kişilik parti heyetiyle olay 
yerine hareket ettiklerini ve burada acılı 
ailelere başsağlığı dileklerini ilettiklerini be-
lirtti. Özel, "Büyük üzüntü içindeyiz ve bütün 
ailelerin acılarını en derinden paylaşıyorum. 

Hepimizin başı sağ olsun" diyerek, felakete 
duyduğu derin üzüntüyü dile getirdi. 

Bolu’daki yangının ardından Mamak Bele-
diye Başkanı Veli Gündüz Şahin, olay yerinde 
yaptığı açıklamada, benzer trajedilerin tekrar 
yaşanmaması için gerekli güvenlik önlemle-
rinin alınması gerektiğini vurguladı. Şahin, 
"Tüm tedbir ve denetlemelerin eksiksiz bir 
şekilde uygulanarak benzer olayların önüne 
geçilmeli, tekrar yaşanmaması için gerek-
li tüm önlemler alınmalıdır" ifadelerine yer 
vererek, olayın sorumlularının ve yetkililerin 
gerekli tedbirleri ivedilikle alması gerektiğini 
belirtti.

 
     CHP'NİN VURGUSU: "ACIYA 

 SAYGI DUYULMALI" 
     CHP Genel Başkanı Özgür Özel, yangının 
ardından, “Bu yasa, bu acıya saygı duyulması 
lazım” diyerek, felaketi dikkatle izlediklerini 
ve tüm Türkiye’nin acısını paylaştığını ifade 
etti. Özel, "Hepimizin başı sağ olsun" diyerek, 
yaşanan trajediye duyduğu saygıyı ve üzüntü-
yü dile getirdi. 
     Bolu’daki yangın felaketi sonrasında, başta 
Başkan Şahin olmak üzere tüm yetkililer, 
yaşanan acının önüne geçmek için gerekli 
güvenlik tedbirlerinin alınması gerektiğini 
vurgulayarak, olayın bir daha yaşanmaması 
için gerekli adımların atılacağını belirttiler. 
HABER MERKEZİ

İki Dernek Tek 
Yürek Oldu

BAŞIMIZ SAĞ OLSUN

Keçiören Belediye Başkanı 
Mesut Özarslan, Alevi Kültür 
Dernekleri Keçiören Şubesi’ni 
ziyaret ederek dernek çalış-
maları ve Alevi vatandaşların 
taleplerine yönelik önemli 
görüşmeler gerçekleştirdi.

 
     DERNEK ÇALIŞMALARI 

MASAYA YATIRILDI 
     Başkan Mesut Özarslan, 
Alevi Kültür Dernekleri Keçiö-
ren Şube Başkanı Muzaffer 
Başboğa ile dernek merke-
zinde bir araya geldi. Görüş-
mede, derneğin faaliyetleri, 
Alevi vatandaşların sorunları 
ve Keçiören Belediyesi ile iş 
birliği imkanları değerlendi-
rildi. Ziyaret sırasında konu-

şan Başkan Özarslan, birlik 
ve beraberlik mesajı vererek 
şunları söyledi: 
“Bu ziyaretle derneğimizin 
daha da güçleneceğine ve 
toplumsal dayanışmamızın 
artacağına olan inancımızı 
tazeledik. Hep birlikte, kül-
türel değerlerimizi yaşatmak 
ve topluma katkı sağlamak 
adına daha başarılı çalışmalar 
gerçekleştireceğiz.” 
Başkan Özarslan, Alevi va-
tandaşların toplumsal hayata 
daha etkin katılımını sağla-
mak ve inançlarını özgürce 
yaşayabilmeleri adına her 
türlü desteği sunmaya devam 
edeceklerini belirtti.

Keçiören Belediyesi, Alevi 

Kültür Dernekleri ile iş birliği 
içinde sosyal ve kültürel et-
kinlikler düzenlemeye devam 
ediyor. Bu çalışmalar, Alevi 
vatandaşların kültürel mirasını 
koruma ve yaşatma çabalarını 
desteklemeyi amaçlıyor.

 
      TOPLUMSAL 

 DAYANIŞMA VURGUSU 
     Ziyaret, Keçiören Belediye-
si’nin her kesimden vatan-
daşla dayanışma içinde olma 
hedefini bir kez daha gözler 
önüne serdi. Alevi Kültür Der-
nekleri ile yürütülen iş birliği, 
kültürel çeşitliliği zenginleş-
tirirken toplumsal birlikteliği 
de güçlendiriyor. 

HABER MERKEZİ

Alevi Kültür 
Derneğinde Buluştu

MAMAK BELEDIYE BAŞKANI VELI GÜNDÜZ ŞAHIN;


